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Številka: 031-0004/2022 

Datum: 20. 2. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 
7. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v ponedeljek, 11. 12. 2023, ob 16. uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 

 

Prisotni člani sveta: 

Vincenc Knez, Tomaž Lisec, Boris Androjna, Marko Lisec, Ivan Možic, Tadeja Novšak, Ivan 

Podlogar, Matej Simončič, Aleš Šlogar, Alojz Udovč, Mitja Udovč. 

 

Odsotni:  

Marko Lisec, opr.  

 

Ostali prisotni: 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica. 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 10 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 29. 8. 2023, 
3. Pregled smernic delovanja občine Sevnica (Župan občine Sevnica),  
4. Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024, 
5. Pregled in obravnava razpisa vezan na oddajo predlogov za dobitnike priznanj KS za 

leto 2024, 
6. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
7. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in gradiva 

za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki OS), 
8. Razno – prošnje, dopisi. 

 
Predsednik člane sveta seznani, da je bilo na sedež KS Boštanj po sklicu seje prejeto obvestilo o 

spremembi Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih 

občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov 
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krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica. Predlaga, da se ta točka 

uvrsti v dnevni red kot točka 5, točka 5 na vabilu in naslednje pa se ustrezno preštevilčijo.  

Sprejet dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 

2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 29.8.2023, 

3. Pregled smernic delovanja občine Sevnica (župan), 

4. Obravnava finančnega načrt za leto 2024, 

5. Pravilnik o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 

6. Pregled in obravnava razpisa vezano na oddajo predlogov za dobitnike priznanj KS za 

leto 2024, 

7. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 

8. Seznanitev, obravnava gradiva zadnje seje OS in gradiva za prihodnjo sejo 

pomembnega za KS Boštanj, 

9. Razno – prošnje, dopisi. 

Sklep:  

Svet KS Boštanj je potrdil dnevni red 7. redne seje s predlagano dopolnitvijo. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 29. 8. 2023 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva. Od zapisanih sklepov je potrebno omeniti, da je bil za kandidata  

dobitnika občinskega priznanja sprejet sklep za g. Jožeta Udovča iz Boštanja, ki se je kandidaturi 

za leto 2023 odpovedal, zato je bil po posvetu s člani sveta KS Boštanj predlagan g. Stanko Lisec 

iz Lukovca, ki je prejel srebrno priznanje. 

 

Pripomb na zapisnik ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 6. redne seje z dne 29. 8. 2023 s 

potrditvijo drugega kandidata za prejemnika občinskega priznanja g. Stanka Lisca iz 

Lukovca.  

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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Ad3 

Pregled smernic delovanja občine Sevnica (župan) 

 

Ker je župan zaradi objektivnih razlogov zamudil na sejo, se je predhodno obravnavala točka 4. 

 

Predsednik preda besedo županu Občine Sevnica, ki uvodoma pozdravi vse prisotne in napove 

vsebinsko predstavitev aktualnih zadev v tekočem letu 2023 in letu 2024. 

- Kanalizacija v Boštanju (veliko odsekov je že urejenih, trije odseki so na čakanju). Odseki, 

ki so na čakanju so v zelo slabem stanju, zato se čaka na možnost pridobitve evropskih 

sredstev za razvoj regij. Vsa potrebna dokumentacija je pripravljena, trenutno ni prostih 

finančnih virov za izgradnjo.  

- Poslovna cona Radna (spodnji del Sava avto) → poteka projektiranje kanalizacijskega 

dela. Podjetje načrtuje v letu 2024 nadaljevati z aktivnostmi, zato je veliko dela s 

pridobivanjem oz. menjavo zemljišč. 

- Rondo Hofer → investicija je sicer državni projekt, Občina Sevnica je participirala s 

financiranjem izdelave projektne dokumentacije.  

- Poslovna cona pri hidroelektrarni Boštanj → Bile so težave zaradi kategorizacije ceste ki 

vodi od državne ceste do hidroelektrarne. Občina Sevnica je zadevo rešila s plačilom 

stavbne pravice. Tako lahko podjetja na tej lokaciji pridobijo gradbena dovoljenja, kar do 

sedaj ni bilo mogoče.  

- Obrtna Cona Dolenji Boštanj (za podjetjem Mobic). Lastnik zemljišč se ne odziva za 

predlagano ureditev parcel.  

- Most Jelovec → Zavod za gradbeništvo je naredil rentgenski pregled. Izkazalo se je, da je 

potrebna večja sanacija. K sodelovanju se bo pozvalo Ministrstvo za kulturo.  

- Križišče na Radni proti Konjskem → projektna dokumentacija je urejena. Zadeve so 

usklajene z Direkcijo RS za infrastrukturo (pločniki, avtobusna postaja). Interes Občine 

Sevnica je, da se križišče uredi čimprej.  

- Podvoz Obala → zadeva je v fazi projektiranja, v preučevanju nivojske komisija zaradi 

zahtev Občine Sevnica po upoštevanju aktualnih priključkov (rondo pri trgovini Tuš, 

avtobusne postaje).  

- Loški potok → je bil na osnovi dopisovanja z DRSI za vode očiščen v slopu tekočega 

vzdrževanja. Župan je komentiral, da so biile so razne pobude, da bi se manjši vodotoki 

dali v upravljanje občinam brez financiranja, kar pa  za občine ni sprejemljivo.  

- Cesta Gramat – Boštanj  → začetek pri Pugelj je rešen, ostali del je v fazi projektiranja. Na 

izdelavo projektnih rešitev bo vplivala ureditev državne ceste G1-5.  

- Mostovi in pešpoti ob Savi → s predstavniki podjetja HESS je že bil organiziran sestanek. 

V decembru bo izveden tudi terenski ogled.  

- Kolesarske steze → V fazi projektiranja je kolesarska steza Sevnica – Boštanj. V marcu je 

predviden razpis za pridobitev evropskih sredstev za financiranje kolesarskih poti. Hkrati 

se rešujejo varne poti od rondoja proti Savi in podhod pod železniško progo ob reki 

Sevnični. Cilj je zagotoviti varno pot pešcem.  

- Parkirišče pri OŠ Boštanj → Cilj je začetek gradnje v letu 2024.  

- Športne površine → pri vzdrževanju javnih športnih površin je bilo opaženo, da se nekatere 

naprave ne uporabljajo. Člane sveta pozove k podajanju pobud k morebitni prestavitvi 

naprav.  
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- Ocenjuje se, da je splošna kondicija cestne infrastrukture vezano na razpoložljive finančne 

vire, primerna. 

- Sončne elektrarne na osnovnih šolah →  Naše osnovne šole so veliki uporabniki električne 

energije, zato je lahko samooskrbna samo ena osnovna šola. Glede dajanja streh v najem 

podjetjem za proizvajanje električne energije se še izdeluje analiza. 

 

Aleš Šlogar sprašuje v kakšni fazi je pešpot od Radne proti Logu. Župan pove, da je pripravljena 

dokumentacija za prijavo na razpis za pridobitev evropskih sredstev za trajno mobilnost za 

kolesarske steze pripravljena.  

 

Aleš Šlogar izpostavi, če bi bilo mogoče urediti robnik, ki se nahaja znotraj obdelave mostu 

Sevnica – Boštanj, saje je opaženo, da se tovorna vozila zaletavajo v robnik.  

 

Ad4 

Obravnava finančnega načrt za leto 2024 

 

Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Predsednik pove, da je finančni načrt krajevne 

skupnosti pomemben dokument v katerem so opredeljene načrtovane aktivnosti KS Boštanj in  je 

sestavni del proračuna občine Sevnica. Na podlagi Pravilnika o nalogah, delovanju in financiranju 

krajevnih skupnosti v občini Sevnica je KS Boštanj dodeljeno 135.056,77 EUR.  

 

Predsednik članom sveta predstavi vsebino finančnega načrta po posameznih postavkah in 

kontih.  

 

V nadaljevanju predsednik poda predlog načrtovanih investicij v letu 2024. 

 

Generalna usmeritev je v smeri izvajanje najnujnejših investicij, pri katerem imajo prednosti 

investiciji s soudeležbo krajanov. Ker ns svet KS prihajajo razne prošnje, dopisi za ureditve tudi 

nekategoriziranih poti, predsednik predlaga, da o načinu pomoči svet KS Boštanj zavzame 

stališče:  

- Prošnjam za pomoč pri urejanju se, glede na upravičenost, ugodi v obsegu, da KS Boštanj 

sodeluje z materialom, delo (vgradnja) pa je strošek prosilca.  

 

Za rekonstrukcije in asfaltiranje kategoriziranih javnih poti je predlagano naslednje stališče: 

- Prednost imajo investicije kjer je priprava tampona in finega planuma do asfalta financirana 

s strani krajanov, sama asfaltiranje pa se financira iz proračuna KS. 

- Razmerje sofinanciranja je lahko v izjemnih primerih, glede na odločitev sveta KS, drugačno 

(napr.: majhno število prebivalcev in daljši odsek ceste). 

Na osnovi prejetih pobud in potreb na terenu se predlaga, da se v izvajanje prioritetno (to ne 

pomeni, da bodo vse začete v prihodnjem letu; predhodno je potrebno izvesti vse korake Javni 

razpis, poziv za dajanje ponudb,…do podpisa pogodb )  uvrstijo naslednje pobude: 

Po oceni vrednosti investicij in razpoložljivih sredstev v letu 2024 so predlagane naslednje 

investicije. 
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1. Dokončanje ureditve vaškega jedra Boštanj, 

2. JP 872241 Simert (Pečnik): Razširitev in asfalt (80  m2) + mulde (85 tm)  Simert  4.000,00 

Eur, 

3. JP 872601 + 872602 Konjsko: Sanacija ceste skozi vas, razširitev križišča in asfaltacija  

30.000,00 Eur, 

4. JP 872751 Sanacija in preplastitev ( 35 x3,1 m + 100 x 1 m = 210m2 ) 18.000,00 Eur 

5. Med parcelama št. 409/6 in 404/1, obe k.o. Boštanj Partizan (PGD)  - Slapšak postavi se 

lesena ograja višine 2,00 m z lesenimi netransparentnimi polnili, ki zastirajo pogled, 

6. JP 872603  Lukovec - Jelše Ureditev muld na JP Lukovec Jelše  5.000,00 Eur, 

7. Vodovod: Vitovec- Staro Dobje - Sončnik – Jablanica; Obnovitev vodovoda Vitovec- Staro 

Dobje - Sončnik – Jablanica. 

Predsednik odpre razpravo. V razpravi so sodelovali predsednik, Aleš Šlogar, Ivan Podlogar, Alojz 

Udovč, Matej Simončič. 

Vsi so mnenja, da je potrebno dokončati začete investicije. Glede prioritetnih aktivnosti se je 

potrebno pogovarjati in jih usklajevati. Pred začetkom izvajanja investicij je potrebno predhodno 

pravno lastninsko urediti zemljišča, ki tangirajo posamezno ureditev. Aleš Šlogar in Ivan Podlogar 

se v imenu krajanov zahvalita za urejene ureditve v letu 2023.  

Ivan Podlogar pove, da je na njihovem nadaljnji cilj ureditev nadaljevanja ceste Vitovec proti 

Novigradu. Aleš Šlogar izpostavi potrebe ureditve križišča pri Možič. Na izpostavljeno 

problematiko glede potoka, ki priteče iz kamnoloma Log, se predlaga pisno obvestiti ustrezne 

službe na VGP. Alojz Udovč glede vodne tematike izpostavi Jelovški potok, Aleš Šlogar pa 

dotrajane mostove. 

Predsednik na koncu omeni, da bo potrebno v primeru premika usada na Ravnah spremeniti 

nabor prioritet. Za omenjeni usad je bila narejena raziskava in predlog rešitve, ki je ocenjen na 

30.000 EUR.  

SKLEP 1:  

Svet KS Boštanj se je na svoji 7. redni seji dne, 11.12.2023 seznanil z dokumenti finančnega 

načrta KS Boštanj za leto 2024 in predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
 

SKLEP 2:  

Svet KS Boštanj je obravnaval predlog programa investicij za leto 2024 in potrdil predlog 
naslednje investicije: 

- Dokončanje ureditve vaškega jedra Boštanj, 
- JP 872241   Simert (Pečnik) Razširitev in asfalt (  80  m2) + mulde ( 85 tm)  Simert, 
- JP 872601 + 872602 Konjsko: Sanacija ceste skozi vas, razširitev križišča in 

asfaltacija, 
- JP 872751 – Zagrajšek: sanacija in preplastitev ( 35 x3,1 m + 100 x 1 m = 210m2 ), 
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- Med parcelama št. 409/6 in 404/1, obe k.o. Boštanj Partizan (PGD)  - Slapšak postavi 
leseno ograjo višine 2,00 m z lesenimi netransparentnimi polnili, ki zastirajo pogled, 

- JP 872603  Lukovec Jelše Ureditev muld na JP Lukovec Jelše, 
- Vodovod: Vitovec- Staro Dobje - Sončnik – Jablanica; Obnovitev vodovoda Vitovec- 

Staro Dobje - Sončnik – Jablanica. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet 

Alojz Udovč poda pobudo za sanacijo odseka ceste JP 872511 (Jelovec 7) z ustreznim 

odvodnjavanjem proti v izmeri 150 m.  

Po točki 4 se je obravnavala točka 3, ker se je med razpravo seje udeležil župan občine 

Sevnica.  

 

 

Ad5 

Pravilnik o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev 

 

Predsednik člane sveta seznani, da se bo s 1.1.2024 pričel izvajati Pravilnik o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih 

članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih 

občinskih organov Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 109/23). V določbah 4. člena, ki delno 

spreminja obstoječi 8. člen je zapisano:  »Predsedniku sveta krajevne skupnosti, ki sklicuje seje 

in jih vodi, skladno s sklepom sveta krajevne skupnosti mesečno pripada sejnina v maksimalni 

višini 280,00 EUR, ki zajema njegovo delo v zvezi z vodenjem krajevne skupnosti, sodelovanje z 

občino, pripravo gradiva za izvajanje projektov, pripravo gradiva za sejo ter sklic in vodenje seje.« 

S to spremembo je pravica predsednika sveta KS do izplačila sejnine (prej je bilo zapisano 

nagrade) določena bolj natančno in pravno ustrezno. 

Med letom  mora računovodja prejeti poročilo o aktivnostih predsednika sveta KS, ki po vsebini 

sledijo določbam navedenega 4. člena. Predsednik odda podpisano poročilo referentki za 

krajevne skupnosti do 5-tega v mesecu za pretekli mesec, izplačilo se izvede v mesecu prejema 

poročila. Poročila in izplačila morajo biti vedno izvršena le ta pretekli mesec, v kolikor poročilo ni 

prejeto v roku se razume, da aktivnosti ni bilo in se sejnina ne izplača. Za potrebe izplačila sejnine 

Občina Sevnica ne potrebuje posebne odredbe podpredsednika za izplačilo sejnine predsedniku, 

v kolikor pa želi svet posamezne KS opraviti seznanitev s predsednikovimi aktivnosti, pa je to 

lahko odločitev sveta. 

Glede sejnin članov sveta KS ni sprememb, velja pa tudi zanje, da mora biti za posamezno leto 

sprejet sklep sveta KS glede višine, računovodji pa najkasneje do 5-tega v mesecu posredovan 

seznam upravičencev do izplačila sejnin s priloženimi listami prisotnosti, ki bo imel podlago v 

prvem odstavku 8. člena navedenega pravilnika, ki navaja:  »Članom sveta krajevnih skupnosti 

skladno s sklepom sveta krajevne skupnosti pripada sejnina v maksimalni višini 25,00 EUR za 

vsako udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti, kjer je član prisoten vsaj 3/4 časa trajanja seje. 

Dodatne razprave ni.  
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SKLEP: 

Svet KS Boštanj je na svoji 7. Seji dne, 11.12.2023 skladno s Pravilnikom o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah 

zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in 

članov drugih občinskih organov Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 109/23), ki stopi v 

veljavo 1.1.2024, sprejel naslednji sklep: 

Predsedniku sveta KS Boštanj v letu 2024 mesečno pripada sejnina v višini 280,00 EUR. 

Članom sveta KS Boštanj v letu 2024 pripada sejnina v višini 25,00 Eur za vsako udeležbo 

na seji sveta krajevne skupnosti, kjer je član prisoten vsaj 3/4 časa trajanja seje . 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet 

Ad6 

Pregled in obravnava razpisa vezano na oddajo predlogov za dobitnike  

priznanj KS za leto 2024 

 

Predsednik člane sveta seznani, da je bil skladno s podlago 8. čl. Pravilnika o razpisu in 

podeljevanju priznanj krajevne skupnosti je Boštanj je bil 20. 11. 2023  objavljen razpis za zbiranje 

predlogov z rokom do 31.12.2023.  

Po pravilniku se priznanja podeljujejo krajanom, drugim posameznikom, podjetjem, zavodom, 

društvom, klubom, združenjem, drugim organizacijam in skupinam, ki pomembno prispevajo k 

boljšemu, kvalitetnejšemu in polnejšemu življenju krajanov, razvoju in ugledu KS Boštanj na 

področju gospodarstva, kulture, športa, zdravstva, politike, vzgoje in izobraževanja, zaščite in 

reševanja, ekologije, znanosti in drugih področjih človekove ustvarjalnosti. Vsako leto se lahko 

podelita največ dve Plaketi KS Boštanj. 

Plaketa KS Boštanj se praviloma podeljuje na krajevni slavnostni prireditvi ob Slovenskem 

kulturnem prazniku. Letos bo to 09. 02. ob 18 uri v dvorani TVD Partizan Boštanj. 

V januarju je predvidena korespondenčna seja glede izbora kandidatov za prejem priznanj Ks 

Boštanj.  

SEZNANITVENI SKLEP:  

Svet KS Boštanj se je seznanil z razpisom za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj KS 

za leto 2024. 
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Ad7 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 

 

Vaška skupnost Boštanj: 

Predsednik: zaključena je bila rekonstrukcija in asfaltiranje JP 872271 Sončnik, Redenšek 

Jablanica. Zaključena je bila rekonstrukcija in asfaltiranje JP 872521 Jelovec, izvajalec del bo 

izvedel še nasutje bankine. - V fazi izvedbe je ureditev vaškega jedra v Boštanju na parc. št. 

346/1, k.o. Boštanj po idejni zasnovi »Ureditev vaškega jedra« iz leta 2019  in parkirišče pri 

Boštanj 24 (parc, št. 402/2, k.o. Boštanj. Na Logu je bilo izvedeno asfaltiranje platoja pred vhodom 

na asfaltno igrišče vključno z ekološkim otokom. - Realiziran je bil investicijski transfer za 

pomoč PGD Boštanj pri gradnji gasilske orodjarne z muzejem  v višini 11.000,00 EUR. Most 

Grahovica na JP 872751 – Zagrajšek je očiščen, urejen je bil cestni prepust, nameščena je bila 

nova ograja na mostu. KS je sodelovala z materialom (odtočna cev) pri ureditvi odvodnjavanja 

meteorne voda iz ceste na JP 872472 (Dolenji Boštanj – Slemenšek), samo ureditev so opravili 

krajani.  Na JP 872541 Gabrje (nad odcepom JP 872542) je bila izvedena ureditev mulde ( jašek 

odcep Judež je bilo izvedeno).  Na JP 872541 Gabrje - Veliki Vrh so bile začasno zakrpane udarne 

jame, v naslednjem letu bo potrebna globinska sanacija. Na vodovodu se izvajalo redno 

vzdrževanje in odprava okvar, izvajal se je redni monitoring kakovosti vode, sanirano je bilo 

puščanje na vodnem rezervoarju nad pokopališčem Boštanj. Na Občino Sevnica je bil poslan 

predlog za prekategorizacijo javnih poti v KS Boštanj, ki je bil sprejet na svetu KS Boštanj.  

Mitja Udovč omeni zahtevnost gradnje ceste proti Gramatu in se zahvali dobremu sodelovanju z 

župnijo Boštanj in krajani. Zahvali se pridruži tudi predsednik.  

Matej Simončič poda pobudo za posodobitev obrazcev za popis oz. obračun vodarine.  

  

Vaška skupnost Lukovec: 

Boris Androjna sprašuje o terminskem planu asfaltacije ceste od Lukovec 29 do priključka na LC 

372171 v dolžini cca 305 m in podaljšanje JP od Lukovec 28 do priključka na LC 872171. Župen 

pove, da izvedba v tekočem letu ni možna.  

Na Lukovci bo tradicionalno potekal veseli december (otroške delavnice, peka piškotov, postavite 

jaslic,…). 

 

Vaška skupnost Kompolje: Tadeja Novšak pohvali krajane naselja Kompolja, ki zgledno čistijo 

vas. Na igrišču je vse pripravljeno za postavitev pitnika.  

 

Vaška skupnost Log: 

Aleš Šlogar izpostavi nujnost sanacije ceste Log – Orle. Po vsakem deževju se cesta vidno 

poseda. Sam je mnenja, da je potrebno cesto razširiti, saj je opažen povečan promet in nastajajo 

težave pri srečevanju vozil.  

 

Vaške skupnosti Vrh in Okič:  

Ivan Možic pove, da je izvedena preplastitev cestnega odseka skozi Vrh. Želje krajanov so po 

nadaljevanju posodabljanja ceste in poda pobudo, da je potrebno načrtovati (na relaciji proti 

Dolinšku) razširitev ceste v žlebini z umestitvijo vodovodne cevi. Opozori, da je potrebno očistiti 

prepuste. Zahvali se za izvedene projekte na Vrhu in Topolovcu.  
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Vaška skupnost Jablanica:  

Ivan Podlogar pove, da je bila izvedena preplastitev ceste Redenšek proti Sončniku. Krajani so 

samoiniciativno obsekali drevje proti Novemu gradu in očistili cesto iz Grahovice proti Vitovcu. 

Dela so se izvajala ročno in strojno. Izvedli so Martinovanje in Miklavževanje. V nadaljevanju 

izpostavi da sta lokalni cesti Vitovec – Novi grad in Vitovec proti Staremu Dobju. Cesta proti 

Novemu gradu je prometno zelo obremenjena in je potrebna razširitve. 

 

Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 

Alojz Udovč pove, da je izvedena asfaltacija proti LC 372351 v dolžini 45 m, uredile so se 

intervencijske situacije. V plan je potrebno podati cesto od mostu Jelovec proti železniški postaji. 

Sočasno je potrebno sodelovanje z VGP zaradi Lipovškega potoka. Izpostavi, da je velik usad na 

cesti Jelovec – Lipovec. Potrebna je namestitev varovalnih ograj na izpostavljenih nevarnih 

odsekih.  

 

Vaška skupnost Šmarčna: Vinko Knez pove, da podana pobuda v participativni proračun ni bila 

sprejeta. Odprta ostaja zadeva vzdrževanja poti ob Savi s postavitvijo potrebnih ograj.  

 

V nadaljevanju se v razpravo vključi župan in sprašuje kako je z zadevo postavitve GSM 

pretvornika na Vrhu pri Boštanju. Občina Sevnica je bila v projekt vključeno zgolj s postopkom 

izdaje lokacijske informacije. Ivan Možic pove, da je govoril z lastnikom, ki je podal pogoj, da se 

pretvornik postavi na zemljišče ob gozdu. Kot mu je znano je lastnik zemljišča podpisal, da se s 

postavitvijo strinja.  

 

Župan člane sveta seznani, da teče postopek pridobivanja zemljišč za gradnjo mostu na Logu. Po 

aktualnih informacijah je znano, da je sporno samo še eno zemljišče.  

Glede sanacije cesta G1-5 od Boštanja proti Kompolju bodo točne informacije znane v decembru 

2023 ali januarju 2024. 

Glede priključitve pitnika na Kompolju župan pove, da je je potrebno delati v smeri racionalne 

odgovornosti in kvalitete rabe, da ne bi prihajalo do nepotrebnih stroškov.  

Odkup hiše od Andolška naprej je v teku. Postopek odkupa je dolgotrajen. Realizacija se načrtuje 

v letu 2024. 

Idejna zasnova za infrastrukturo plinovoda je izdelana. 

Vodovodna infrastruktura na Lukovcu je pripravljena za priključitev na javni vodovod, ki se je 

uredila v sklopu projekta hidravličnih izboljšav. Glede vodovodnega sistema Boštanj bi bilo dobro 

razmisliti ali se bo še naprej upravljal v prehodnem načinu, ali pa bi se vključil v investicijski ciklus 

dogovora za razvoj regij okoljskih investicij Poziv se pričakuje marca 2024.  

V začetku decembra je na Občini Sevnica potekal sestanek s predstavnicami Ministrstva za 

notranje zadeve glede strelišča Radna. Ugotovljeno je bilo, da je večinska raba strelišča na stani 

policije. Občina Sevnica je podala predlog, da se na objektu uredijo protihrupni ukrepi ali streljanje 

z dušilci.  
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Ad8 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     

      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 

 

10. redna seja je potekala 22. novembra, na kateri so bile obravnavane naslednje točke, ki so 

vezane na Boštanj: 

- ocena stanja, poročilo o prostorskem razvoju in ocena prihodnjih potreb v prostoru (predlog), 

- predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih 

zemljišč v Občini Sevnica (Boštanj, Dolenji Boštanj, Radna in Sevnica se poenotijo s cenami), 

 

Tomaž Lisec pove, da bo 11. redna seja občinskega sveta v sredo, 13. decembra. V obravnavi so 

predvidene točke: 

-predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024, 

-seznanitev s Sklepom o vrednosti točki za določitev nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

za leto 2024. 

 

 

 

Ad9 

Razno – prošnje, dopisi 

 

Predsednik člane sveta seznani s prejetimi vlogami in dopisi, ki so prispeli na sedež KS Boštanj: 

 

- Vokalna skupina Veritas (prošnja za finančno pomoč pri izvedbi koncerta)  → podpora je bila 

podana v obliki pogostitev ob koncertu v višini 178,00 EUR; 

- Vaška skupnost Vrh, Okič (prošnja za dobavo gramoza) → prošnji se je odobrilo z navozom 

gramoza v količini 200 m3 . 

- Prošnja za sanacijo poti od LC 372411 do Apnenik 38, 45 skupaj s prošnjo ga. Železnik za 

sanacijo usada ob tej poti → odobrena in izvedena je bila dobava gramoza v količini 20m3. 

- Odprta ostaja ureditev posodobitve spletne strani Krajevne skupnosti Boštanj.  

- Glede prometne ureditve v Boštanju, na predlog umiritve prometa – cona 30, je potrebno 

naročiti izdelavo elaborata prometne ureditve.  

- Podpisan je bil aneks k pogodbi o brezplačni uporabi poslovnega prostora št.: 10103-

312/2018-LM za potrebe vaške skupnosti Jelovec, Gabrje, Križ 

- Prošnja Župnije Boštanj za finančno pomoč pri prenovi konzervatorsko – restavratorskega 

posega na glavnem oltarju v cerkvi sv. Magdalene na Lukovcu. Predlaga, da se izvedba 

prenove podpre v višini 2.000,00Eur v naslednjem letu. Člani sveta se strinjajo. 

- Prošnja Župnije Boštanj za podporo pri praznovanju Miklavža 2023 →  skladno z že sprejetim 

sklepom, da se sofinanciranje podpre. Za ta namen je bila izdana naročilnica v višini 600,00 

EUR. 

- Omrzelj Ljudmila, Gradišče VII 20, 1291 Škofljica: Prošnja za ureditev, razširitev in posutje 

dostopne poti. Do parcele na kateri stoji lopa ni vrisana nobena kategorizirana ali 
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nekategorizirana pot, vse je na zasebnem zemljišču, objekt nima statusa stanovanja niti 

nobenega drugega statusa, zato prošnji ni mogoče ugoditi. 

- Prošnja OŠ Boštanj za finančno podporo pri novoletnem obdarovanju otrok → skladno z že 

sprejetim sklepom predlaga, da se sofinanciranje podpre v višini 260,00 EUR. Člani sveta se 

strinjajo.  

- Elka Bizjak, Apnenik 11, 8294 Boštanj → prošnja za dokončanje asfaltacije odcepa ceste 

Veternik: Novšak, Bizjak – Čeč. Trasa poti poteka po zasebnem zemljišču, je kategorizirana 

kot JP872111, ki se konča pri hišni št. Apnenik 11. Do hišne št: Apnenik 33 (22 vodi 

nekategorizirana pot po zasebnem zemljišču. Predlaga da se najprej uredi status – lastnina 

kategorizirane poti do hišni št. Apnenik 11 ter nato pristopi k nadaljevanju delne ureditve. V 

razpravo se je vključil tudi župan, ki pove, da je bilo že v mandatu prejšnjega predsednika 

izvajanih veliko aktivnosti za dosego soglasij vključenih akterjev. Svetuje, da se aktivnosti ne 

pričnejo brez vseh potrebnih soglasij. Za strokovno pomoč se obrne na pravno službo Občine 

Sevnica.  

- Prošnja Oktet Jurij Dalmatin za podporo pri izvedbi božičnega koncerta v Boštanju, ki bo 

28.12.2023. Predlaga, da se izvedba podpre v višini 300,00 EUR. Člani sveta se strinjajo s 

predlaganim. Plačilo se izvrši v letu 2024. 

Druge razprave ni.  

Predsednik vse prisotne povabi na nadaljevanje novoletne seje KS Boštanj v prostore TVD 

Partizan Boštanj 

Seja je bila zaključena ob 19.55.  

 

Zapisnik je zapisan po zvočnem posnetku. 

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek                     

Referentka za krajevne skupnosti   

 

 

                Vincenc Knez 

              Predsednik Sveta KS Boštanj  

 

  


